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Zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Kosmonosy 

č. 4/2021 ze dne 28.04.2021 
 

 

 

1) Zasedání zahájeno v: 18:03 hodin  
 

Přítomni:   

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
Baboráková 

p. Doc. MUDr. Horák DrSc. dorazí později 
Nepřítomni: p.Vais - neomluven 

 

Omluveni: p.Štěpánek 

 

Volba návrhové komise 

Ing.Janeček Pro:13       Proti:0                Zdržel se:1/ing.Janeček/  

Ing.Zedník Pro:14       Proti:0                    Zdržel se:  

 

 

Volba ověřovatelů zápisu:  

Mgr.Petráš Pro:13        Proti:0                  Zdržel se:1/Mgr.Petráš/  

Macoun Pro:13        Proti:0                  Zdržel se:1/Macoun/   

 

Přítomno je  14   zastupitelů 

 

 Program zasedání: 
2) Odsouhlasení programu 

3) Návrh č.14/2021 – Záměr prodeje části pozemku  v k.ú Horní Stakory  
 a  / 

4) Návrh č.15/2021 – Záměr prodeje části pozemku  v k.ú Horní Stakory 
 / 

5) Návrh č.16/2021 - Stížnost na činnost kontrolního výboru města Kosmonosy 

6) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky  

7) Návrh č.17/2021 – Návrh rozpočtových opatření č.10 až č.13 rozpočtu schváleného na 
rok 2021 

8) Informace starosty 

9) Interpelace zastupitelů 

10)  Diskuze 

11)  Závěr 

 

 

2) Odsouhlasení programu ZM č.4/2021 

 

Hlasování o zařazení návrhu ZM č. 17/2021 – Návrh rozpočtových opatření č.10 až č.13 
rozpočtu schváleného na rok 2021 
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Pro:14  

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
Baboráková 

Proti:0  

Zdržel se:0  

 

Návrh ZM č. 17/2021  byl  zařazen do programu.  
 

p.Mgr.Petráš, Bc.Křížková a Martin Macoun předložili zastupitelstvu města Kosmonosy na 

místě:  
 

Návrh č.18/2021 – Projednání návrhu novelizace směrnice č.2/2014 o zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu a hodnocení dodavatelů 

 

Hlasování o zařazení návrhu ZM č. 18/2021 – Projednání novelizace směrnice č.2/2014 o 
zadávání veřejných zakázek malého rozsahu a hodnocení dodavatelů 

 

Pro:14  

p p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
Baboráková 

 

Proti:0  

Zdržel se:0  
 

Návrh ZM č.18/2021 byl zařazen do programu 

 

Hlasování o programu zasedání:  
 

Pro:14 

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
Baboráková 

Proti:0  

Zdržel se:0   

 

Program zastupitelstva města Kosmonosy byl odsouhlasen. 
 

3)Návrh č. 14/2021 – Záměr prodeje části pozemku  v k.ú Horní Stakory  
 a  / 

 

Důvodová zpráva návrhu: 

 
Dne 3.2.2021  a  požádali o odkoupení části pozemku p.č.  v kat. území Horní Stakory (viz 
příloha). Jedná se o pozemek v lokalitě za ZŠ Horní Stakory. Pozemek je využíván pro volnočasové aktivity (hřiště). 
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Dle platné ÚPD města je pozemek umístěn v ploše OV – občanské vybavení veřejná infrastruktura, kde převažujícím účelem 
využití je výhradně obslužná funkce – zařízení a areály občanské vybavenosti sloužící pro vzdělávání a výchovu, sociální služby 
a péči o rodiny, zdravotní služby, kulturu, veřejnou správu a ochranu obyvatelstva. Přípustným účelem využití pak je umístění 
zařízení technické infrastruktury v rámci převažujícího účelu využití. Veřejná parkoviště, maloobchod, ubytování, zařízení pro 
relaxaci a sport sloužící potřebám zóny. Služební a pohotovostní byty v rámci jednotlivých zařízení. Plochy zeleně veřejně 
přístupné, uliční stromořadí. 

Dle návrhu nového územního plánu Kosmonosy je pozemek umístěn v navrhované ploše OS – Občanské tělovýchovná a 
sportovní zařízení vybavení -, kdy hlavním využitím jsou sportovní haly, koupaliště, otevřená hřiště a další sportoviště, alespoň 
v rozsahu 80% výměry plochy. Plocha je nadále uvažována jako sportovní zázemí pro školu.  

 společně s manželkou  žádali o odkoupení části pozemku p.č  v kat. území Horní Stakory již 
v minulých letech. 

Zastupitelstvo města na svém zasedání dne 25.6.2014 rozhodlo o žádosti tak, že prodej pozemku (části pozemku) p.č.  
v kat. území Horní Stakory (žadatelé: , , bytem Horní Stakory  neschvaluje. 

Manželé  žádali o odkoupení části pozemku p.č.  v kat. území Horní Stakory i v roce 2015. Zastupitelstvo města 
na svém zasedání dne 1.4.2015 usnesením č. 13/2015 opětovně prodej neschválilo. 

 a  žádali o odkoupení části pozemku p.č.  v kat. území Horní Stakory i v roce 2019. Zastupitelstvo 

města na svém zasedání dne 28.8.2019 usnesením č. 56/2019 prodej neschválilo. 

Rada města Kosmonosy žádost o prodej pozemku p.č.  v kat. území Horní Stakory projednala na svém zasedání dne 
24.3.2021, kdy nesouhlasila se záměrem prodeje části pozemku p.č.  (orná půda) o výměře cca 280 m2 v  kat. území 
Horní Stakory. 

Stanovisko odboru: 

Správní odbor dohledal kupní smlouvu mezi městem Kosmonosy a  uzavřenou dne 28.5.2007 o prodeji 
pozemku p.č.  o výměře 83 m2, odděleného z původního pozemku ve zjednodušené evidence PK č. 400/17, kterou  
přikládáme v příloze. 

S ohledem na výše uvedené navrhujeme žádosti o odprodej části pozemku nevyhovět. 

V příloze dále přikládáme situační zákres pozemku p.č.  v k.ú. H.S. požadovaného k odkupu a kopii žádosti. 
 

Diskuze k bodu č.14/2021: 
 

p.Bc.Křížková připoměla, že ZM již několikrát tuto žádost opakovaně řešilo, totéž se týká následujícího 
bodu č.15/2021. 
p.Macoun vznesl dotaz zda majitelé projednávali s Osadním výborem HS. 
p.Baboráková odpověděla, že žádost o odkup Osadním výborem projednávána nebyla a že pozemek 
slouží k volnočasovým aktivitám. 
p.starosta PharmDr.Masarčík tedy doporučil zamítnutí opakované žádosti. 

 

Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo předložený návrh  a  
 

I. nesouhlasí se záměrem prodeje části pozemku p.č.  (orná půda) o výměře cca 280 m2 v kat. území Horní Stakory 

        II.    ukládá starostovi města zajistit informování žadatelů. Termín: 10.5.2021 

 

Pro:13 

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun 

Proti:  
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Zdržel se:1/p.Baboráková/  

 

Návrh byl přijat 
_____________________________________________________________________________ 

 

4)Návrh č. 15/2021 – Záměr prodeje části pozemku  v k.ú Horní Stakory 
 / 

 

Důvodová zpráva návrhu:  
 
Dne 3.2.2021  požádala o odkoupení  pozemku p.č.  (trvalý travní porost) o výměře 307 m2 v kat. území 
Horní Stakory (viz příloha). Jedná se o pozemek, který navazuje na pozemek st.p.č.  v k.ú. Horní Stakory s rodinným domem 
č.p. , kde má žadatelka trvalý pobyt. Pozemek je z velké části využíván jako místní komunikace III. třídy. 

Žadatelka k žádosti přikládá i písemnou komunikaci s Městským úřadem v Kosmonosech respektive odpovědi na žádosti o 
odprodej výše uvedeného pozemku v letech 1996 a 1998.  

Stanovisko správního odboru: 

Pozemek p.č.  v k.ú. Horní Stakory je veden v pasportu komunikací jakou součást místní komunikace III. třídy 
obsluhující území s rodinnými domy a dále pro uvažované navazující plochy pro bydlení vycházející z návrhu nového ÚP 
Kosmonosy. Není v zájmu města zužovat veřejné prostranství – místní komunikace. Město by mělo zajistit dostatečně široký 
koridor této komunikace pro plynulý a bezpečný průjezd.  

Správní odbor dohledal smlouvu kupní, smlouvu o směně nemovitostí a smlouvu o zániku věcného břemene mezi  
, , manželi  a  a městem Kosmonosy uzavřenou dne 19.5.2004, která již 

majetkoprávně řešila požadavky jednotlivých smluvních stran souvisejících s předmětným pozemkem. Tuto smlouvu 

přikládáme v příloze.  

V příloze přikládáme situační zákres pozemku p.č.  v k.ú. H.S. požadovaného k odkupu a kopii žádosti. 
 

Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo předložený návrh a  
I. nesouhlasí se záměrem prodeje pozemku p.č.  (trvalý travní porost) o výměře 307 m2 v kat. území Horní Stakory a obci 
Kosmonosy a ve vlastnictví města Kosmonosy zapsaného na LV č. 10001   
II. ukládá starostovi města zajistit informování žadatelů. Termín: 10.5.2021 

 

Pro:13 

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun 

Proti:0  

Zdržel se:1/p.Baboráková/  

 

Návrh byl přijat 
_____________________________________________________________________________ 

 

5)Návrh č.16/2021 - Stížnost na činnost kontrolního výboru města Kosmonosy 

 

Důvodová zpráva návrhu: 
 

 SVJ Pod Koupalištěm 708 posílá stížnost na ne/činnost kontrolního výboru a předsedu kontrolního výboru a člena 
Zastupitelstva města Kosmonosy p. Vojtěcha Vaise viz.přiložená emailová komunikace. 
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Diskuze k bodu č.16/2021: 
 

p.Starosta PharmDr.Masarčík seznámil přítomné s postojem p. Vaise k přednesené stížnosti, řekl, že p. 
Vais nereaguje na emailovou ani jinou komunikaci opakovaně, ve většině případů se neomlouvá z jednání 
zastupitelstva města Kosmonosy a neúčastní se jich. 
Ing.Janeček řekl, že dnes s p. Vaisem hovořil telefonicky a navrhuje, aby daná stížnost byla projednána až 
bude p. Vais fyzicky přítomen na zasedání. 
p. Kadlecovi, který stížnost podal bude vše sděleno písemně a bude pozván na příští zasedání 
zastupitelstva města Kosmonosy, aby přednesl podrobně svou stížnost. 
 

Ing.Müller navrhuje odvolání p.Vaise jako předsedy kontrolního výboru a navrhuje podat návrhy na volbu 

nového předsedy kontrolního výboru. 
 

JUDr.Řípa se připojil do diskuze a řekl, že stížnost se musí vyřešit, požádal přítomné, aby si na příští 
zasedání ZM na dne 19/05/2021 připravili návrhy na doplnění kontrolního výboru a odvolání p. Vaise a 
tím pádem zvolení nového předsedy kontrolního výboru. 
 

Ing.Müller poděkoval za konstruktivní přístup. 
 

Mgr.Petráš řekl, že má stejný názor jako ing.Janeček. 
 

Bc.Křížková – předseda kontrolního výboru byl měl vzejít z řad zastupitelů, kdo by se ujal funkce? 

 

Mgr.Boubín reagoval na slova Bc.Křížkové – souhlasí s oslovením ostatních členů kontrolního výboru 
s dotazem, zda vůbec ve funkci chtějí pokračovat a navrhuje je pozvat všechny na jednání Zastupitelstva 

města Kosmonosy. 
 

Ing.Müller podotkl, že p. Vais nechodí na jednání ZM a nevyjadřuje se ke stížnosti. 
 

 

Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo přiloženou zprávu a 

 

- I.  Z důvodu nepřítomnosti p.Vaise odkládá na příští zasedání ZM na dne 19/05/2021 

- II. Pozve na příští zasedání ZM p.Kadlece, který žádost předkládal  
- III.Pozve na příští zasedání ZM členy kontrolního výboru 

- IV.navrhuje na příštím zasedání ZM provést volbu nových  členů kontrolního výboru a předsedy kontrolního výboru 

 

Pro:14  

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
Baboráková 

 

Proti:0   

Zdržel se:0  

 

Návrh byl přijat 
_____________________________________________________________________________ 

 

6)Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky - Návrh č.17/2021  
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7)Návrh č.17/2021 – Návrh rozpočtových opatření č.10 až č.13 rozpočtu schváleného na rok 
2021 

 

Důvodová zpráva návrhu:  

 

3632/5168            + 146.000,- Kč aktualizace pasportu 

2212/5168            + 111.000,- Kč aktualizace pasportu 

 

8115                  + 2,000.000,- Kč snížení finančních prostředků na BÚ 

 

Návrh rozpočtových opatření počítá se zapojením finančních prostředků z rezervy na běžných účtech v celkové výši 2.000 tis. 
Kč. 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 22.4.2021 a doporučuje ke schválení ve znění přílohy tohoto návrhu. 
 

Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo předloženou zprávu a   
I. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 10 na oddělení sadových úprav z investičních prostředků na akci Rekonstrukce 
místních komunikací v lokalitě pod zámkem III. etapa do investičních prostředků kapitoly Veřejná zeleň  

II. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 11 na navýšení provozních výdajů v kapitole Pohřebnictví na vytvoření 
elektronického pasportu městského hřbitova Kosmonosy a Horní Stakory 

Na základě požadavku správního odboru předkládáme následující návrhy rozpočtových opatření: 
Návrh rozpočtového opatření č. 10 rozpočtu schváleného na rok 2021 na oddělení sadových úprav z investičních prostředků 
na akci Rekonstrukce místních komunikací v lokalitě pod zámkem III. etapa do investičních prostředků kapitoly Veřejná zeleň. 
Jedná se o rozdělení investice z důvodu podání dvou žádostí o dotaci – na zeleň z OPŽP a na komunikaci z MMR. Financování 
se uskuteční převodem z kapitoly Silnice.  

Návrh rozpočtového opatření č. 10: 
Výdaje: 
2212/6121     -3.900.000,- Kč převod z kapitoly Silnice  

3745/6121    + 3,900.000,- Kč investice Veřejná zeleň 

Návrh rozpočtového opatření č. 11 rozpočtu schváleného na rok 2021 na navýšení provozních výdajů v kapitole Pohřebnictví 
na vytvoření elektronického pasportu městského hřbitova Kosmonosy a Horní Stakory. Jedná se o vytvoření nové vrstvy – 

modulu v aplikaci GOBEC, vč. správy hrobových míst. Dosud je pasport hřbitova řešen papírovými kartami jednotlivých 
hrobových míst a papírovou mapou s nutností ručních zápisů veškerých změn. Financování se uskuteční ze zvýšených příjmů 
části kompenzačního bonusu pro rok 2021 poskytnutého ze SR. 
Návrh rozpočtového opatření č. 11: 
Příjmy: 
4111 UZ  98037    +  146.000,- Kč kompenzační bonus 

Výd3632 

 

Návrh rozpočtového opatření č. 12 rozpočtu schváleného na rok 2021 na navýšení provozních výdajů v kapitole Silnice na 

aktualizaci pasportu místních a účelových komunikací vč. pasportu dopravního značení. V rámci mapové aplikace GOBEC 

správní odbor zpracoval v předešlých letech pasport místních a účelových komunikací pouze jako linii s odhadem základních 
parametrů. Aktualizace by znamenala doplnění všech údajů o komunikacích, vč. oddělení chodníků, doplnění městského 
mobiliáře a aktualizace dopravního značení. Financování se uskuteční ze zvýšených příjmů daně z příjmu FO placené 
poplatníky a částí kompenzačního bonusu pro rok 2021 poskytnutého ze SR. 
Návrh rozpočtového opatření č. 12: 
Příjmy: 
1112                     + 31.350,- Kč daň z příjmů FO 

4111 UZ  98037    +  79.650,- Kč kompenzační bonus 

Výdaje: 

Návrh rozpočtového opatření č. 13 rozpočtu schváleného na rok 2021 na navýšení provozních  výdajů v kapitole Ostatní 
záležitosti pozemních komunikací na opravy chodníků a v kapitole Silnice na opravy místních komunikací  na k.ú. Kosmonosy a 
Horní Stakory, které ve schváleném rozpočtu na rok 2021 nejsou dostačující z důvodu toho, že zhotovitel provádějící opravy 
v roce 2020 provedl v prosinci 2020 chybnou fakturaci, kterou město rozporovalo a konečná faktura byla předložena až 
v lednu 2021. Financování se uskuteční z rezervy finančních prostředků na běžných účtech z let minulých.  
Návrh rozpočtového opatření č. 13: 
Výdaje: 

2119/5171         +   800.000,- Kč opravy chodníků 

2212/5171        + 1,200.000,- Kč  opravy místních komunikací 
Financování: 
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III. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 12 na navýšení provozních výdajů v kapitole Silnice na aktualizaci pasportu 

místních a účelových komunikací vč. pasportu dopravního značení 
IV.  schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 13 na navýšení provozních  výdajů v kapitole Ostatní záležitosti pozemních 
komunikací na opravy chodníků a v kapitole Silnice na opravy místních komunikací na k.ú. Kosmonosy a Horní Stakory  

 

  

Pro:14 

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 

Baboráková 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Návrh byl přijat  
 

 

V 18:47 přišel doc.Mudr.Horák DrSc.   ………………………………….přítomno je 15 zastupitelů 

 

Návrh č.18/2021 – Projednání návrhu novelizace směrnice č.2/2014 o zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu a hodnocení dodavatelů. 
 

Diskuze k přidanému bodu č.18/2021 nejsou předloženy žádné materiály pro přítomné zastupitele: 
 

Mgr.Petráš přednesl návrh k projednání novelizace směrnice č.2/2014, který předkládá společně 
s p.Bc.Křížkovou a p. Macounem, podal informace k tomuto návrhu všem přítomným./Vše viz.zvukový 
záznam./ 

Řekl, že materiál je nutné znovu posoudit a že by se schválená směrnice z roku 2014 měla přepracovat, 
řekl, že je to zásadní věc a vyvolává diskuzi k tomuto bodu. 

Mgr.Boubín řekl, že navýšení limitu na zakázky malého rozsahu se již schvalovalo na předchozích 
jednáních, že limit navýšit lze, ale současný limit se zdá být dostačující. 
Ing.Müller navrhnul, aby se připravil nejprve nový materiál do RM a poté znovu projednalo. 
 

Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy na svém zasedání projednalo předložený návrh a ukládá radě města Kosmonosy na základě 
předaných informací ředitelů školských zařízení/ nejpozději do  11/05/2021/  vypracovat novou směrnici. 
 

Pro:15 

p. PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, Mgr. Boubín, Ing. Zedník, Ing. Janeček, Ing. Müller,  
Ing. Blecha, MUDr. Stegerová, MUDr. Čepelík, Mgr. Petráš, Bc. Křížková, Fišer, Macoun, 
doc.MUDr.Horák  DrSc, Baboráková 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Návrh byl přijat  
 

8)Informace starosty: 

  

p.starosta PharmDr.Masarčík nejprve informoval přítomné o změně termínu konání Zastupitelstva 
města Kosmonosy v květnu, nový termín je středa 19/05/2021. 
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Dále řekl, že bylo poklepáno na základní kámen pro stavbu nové multifunkční tělocvičny a že budou 
stavební práce započaty. 
Dále přednesl přítomným informaci ohledně žádosti o stavební povolení na Biotop. Mělo by být příští 
týden. 
Také řekl, že jednal se Škoda Energo s p. Machem ohledně doplňování vody  v Biotopu, informace podá 
na příštím ZM v květnu, zmínil, že pravidelně probíhají pružná jednání a schůzky s architekty a 

projektanty Biotopu a ladí se veškeré detaily. 
Po získání stavebního povolení vysoutěžíme zhotovitele Biotopu. 
Škoda Auto přislíbila spoluúčast na kamerovém systému v areálu Biotopu, aby mohl být prostor 
monitorován. 

Totéž se týká Salla Terreny, kde jsou již nainstalovány kamery a prostor je 24 hod/denně monitorován 
městskou policií. 
 

PharmDr.Masarčík dále vyzval p. ing.Blechu k vyjádření se k článku na oficiálním facebookovém profilu 
„Naše Kosmonosy“, který spravuje soukromá osoba, kde p. ing.Blecha velmi negativně vystoupil 

s kritikou/napadl zpracování Kosmonoského zpravodaje, investiční politiku města Kosmonosy, práci 
některých výborů města Kosmonosy, stavbu nové multifunkční tělocvičny, výstavbu nového objektu 
služebny pro MP atd…/ 

/Vše viz.zvukový velmi obsáhlý záznam diskuze./ 

 

p.starosta PharmDr.Masarčík  veřejně poděkoval p. Pavlu Petrovi  - šéfredaktorovi Kosmonoského 
zpravodaje za velký přínos pro město Kosmonosy ve zkvalitnění vydávání Kosmonoského zpravodaje. 

Informoval přítomné o hlasování p.ing.Blechy v minulých jednáních zastupitelstva vzhledem 
k napadeným bodům a konstatoval, že p. ing.Blecha vždy hlasoval pro, 1x se hlasování zdržel a nikdy 
nebyl proti, vyzval ho, aby tedy vysvětlil přítomným svoji negativní neustálou kritiku práce všech  
zmíněných pro město Kosmonosy. 
Řekl, že mu byla nesčetněkrát nabízena pozice v různých komisích města Kosmonosy, je mu jako 

zastupiteli města Kosmonosy nabízeno vyjádřit se v Kosmonoském zpravodaji, všichni zastupitelé mají 
možnost kontaktovat p. Petra a přednést své příspěvky  v KZ veřejně. 
 

Poté se rozvířila bohatá diskuze , ke které se vyjádřili mimo jiné ing.Müller, doc.MUDr.Horák DrSc, 

Mgr.Boubín, Mgr.Petráš, ing.Zedník  a další. Následně vystoupil i p.ing.Blecha se svým stanoviskem. 
/Vše viz.zvukový záznam obsáhlého jednání./ 

 

 
 

9)Interpelace zastupitelů: 
 

p.ing.Müller se vyjádřil v souvislosti s výstavbou Biotopu a multifunkční tělocvičny , připomněl , že už za 
jeho vedení města byla na zastupitelstvech odhlasována realizace Biotopu i tělocvičny  nikdo nehlasoval 

proti, poté se započala jednání a v té době to bylo dobré rozhodnutí pro občany města Kosmonos. Řekl, 
že je to sice zásadní věc pro rozpočet města Kosmonosy , ale vše je velkým přínosem pro občany 
Kosmonos a samozřejmě zkvalitnění života v Kosmonosích. 
 

Dále se vrátil k otázce budoucnosti Kosmonoského zámku, kde je nyní škola, jak to bude v budoucnu 

s tímto objektem a sídlem ZŠ. 
_____________________________________________________________________________ 

10)Diskuze: 

 
Viz.bod č.8 

__________________________________________________________________________ 
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11)Závěr 

 

Starosta poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 

 

Jednání ZM  skončilo: 19:50              hodin 

Zapsala: Danuše Jeřábková 

 

 

Ověřovatelé: 
 

 

 ……………………………………………..    ……………………………………………. 
    PharmDr.Eduard Masarčík  Mgr.Petr Boubín 

         starosta            místostarosta 

     

 ……………………………………………..    …………………………………………….. 
      Mgr.Milan Petráš Martin Macoun 

                        

 

V Kosmonosech dne 28.04.2021 


